

Thirteen Strings

Donate to the Beck recording project: Contribuez au projet d'enregistrement de Beck:

- 1/
With a minimum \$30 donation to the project, receive an advanced copy of the CD:
Pour un don d'au moins 30 \$, vous recevrez à l'avance un exemplaire du CD: \$30
- 2/
With a minimum \$50 donation to the project, receive an advanced signed copy of the CD, have your name printed on the CD liner notes:
Pour un don d'au moins 50 \$, vous recevrez à l'avance un exemplaire autographié du CD et votre nom sera imprimé dans les notes du livret: \$50
- 3/
With a minimum \$90 donation to the project, receive two advanced signed copies of the CD, have two names printed on the CD liner notes:
Pour un don d'au moins 90 \$, vous recevrez à l'avance deux exemplaires autographiés du CD et deux noms seront imprimés dans les notes du livret: \$90
- 4/
Be an Executive Producer! With a minimum \$500 donation to the project, receive four advanced signed copies of the CD, have your name printed on the CD liner notes and attend our launch party:
Soyez un producteur exécutif! Pour un don d'au moins 500 \$, vous recevrez à l'avance quatre exemplaires autographiés du CD, votre nom sera imprimé dans les notes du livret et vous pourrez participer à notre fête de lancement: \$500

Name/Nom: _____

Address/Adresse: _____

cheque/chèque credit card/carte de crédit

Visa, MC or Amex # _____

Vous pouvez aussi visiter notre campagne de financement sur Indiegogo:

You can also check out our Indiegogo campaign at: www.indiegogo.com

Partial tax receipts will be issued for all donations.
Tout donateur recevra un reçu partiel aux fins d'impôt.